

Expo City Dubai School Group Visits Health and Safety

Expo City Dubai is committed to protecting the health, safety and wellbeing of all staff, contractors, service providers, and visitors. This commitment is central to our operations and embedded within our planning for school visits as well.

Now that the Expo 2020 Dubai site has transitioned to Expo City Dubai, a number of venues are open to the general public. Guests visiting the site as part of a school trip are free to explore Expo City on their own responsibility as individual tour guides are not available to escort them around the site. However, for health and safety reasons, we recommend that school groups stick to their booked journey, especially during warmer months.

PART 1 of this document outlines the roles and responsibilities of Expo City Dubai to ensure the safety of school groups during their visits.

PART 2 of this document outlines the school's responsibilities to ensure adherence to school and Expo City health and safety guidelines, while visiting the City. The school and school staff's support is essential to keep school students, staff, and accompanying adults safe and comfortable throughout their visit to Expo City Dubai.

PART 1

Role and Responsibility of Expo City Dubai

Expo City Dubai is committed to ensuring the health and safety of all visitors through a variety of procedures and precautionary measures that have been put into place:

A. Trained Staff to Maintain Health and Safety Across Expo City Dubai

All staff working at Expo City Dubai have been background and security checked prior to joining

زيارات المجموعات المدرسية إلى مدينة إكسبو دبي الصحة والسلامة

تلتزم مدينة إكسبو دبي بحماية صحة وسلامة وراحة كافة الموظفين والمتقاعدين ومقدمي الخدمات والزوار. يعتبر هذا الالتزام أساسياً لعملياتنا وجزءاً لا يتجزأ من تخطيطنا للزيارات المدرسية أيضاً.

بما أن موقع إكسبو 2020 دبي قد تحول إلى مدينة إكسبو دبي، فإن عدد من المواقع أصبح مفتوحاً للزوار. سيتمتع الضيوف الذين يزورون الموقع كجزء من رحلة مدرسية بالحرية لاستكشاف مدينة إكسبو على مسؤوليتهم الخاصة بما أنه لن يتوفر مرشدون فرديون لمرافقتهم في أنحاء الموقع. ومع ذلك، ولأسباب تتعلق بالصحة والسلامة، فإننا نوصي المجموعات المدرسية بالالتزام برحلتهم المحجوزة، خاصة خلال الأشهر الدافئة.

يحدد الجزء الأول من هذه الوثيقة أدوار ومسؤوليات مدينة إكسبو دبي لضمان سلامة المجموعات المدرسية أثناء الزيارة.

يحدد الجزء الثاني من هذه الوثيقة مسؤوليات المدرسة، لضمان الالتزام بإرشادات الصحة والسلامة الخاصة بالمدرسة وبمدينة إكسبو أثناء زيارة المدينة. يعتبر دعم المدرسة وموظفيها أمراً ضرورياً للحفاظ على سلامة وراحة طلاب المدارس والموظفين والبالغين المرافقين خلال زيارتهم لمدينة إكسبو دبي.

الجزء الأول:

دور ومسؤولية مدينة إكسبو دبي

تلتزم مدينة إكسبو دبي بضمان صحة وسلامة جميع زوارها من خلال مجموعة متنوعة من الإجراءات والتدابير الاحترازية المتخذة:

أ- موظفون مدربون للحفاظ على الصحة والسلامة في جميع أنحاء مدينة إكسبو دبي

خضع جميع الموظفين العاملين في مدينة إكسبو دبي للتحريات الأمنية عن خلفياتهم قبل الانضمام إلى المؤسسة، كما تم تدريبهم على أدوارهم ومسؤولياتهم من أجل:

the organization, and are trained on their roles and responsibilities to:

- Ensure health and safety across the Expo City Dubai, identify hazards, implement controls, and report hazards to the responsible party;
- Follow Expo City Dubai policies and procedures to ensure seamless operations;
- Complete necessary safety and role-specific trainings outlined in their job requirements;
- Report incidents immediately and participate in investigation of incidents as necessary.

Each attraction included within an Expo School Journey (i.e. Terra, Alif, Vision, and Women's Pavilion) has First Aiders and Fire Wardens, and are trained on emergency protocol and evacuation.

Nurses and/or paramedic staff are available on site either within the venues or in close proximity.

Expo City Dubai shall be discharged and held harmless from any loss, claim, liability for any loss, damages or injuries that might arise directly or indirectly from the actions, negligence or omissions caused by a student(s) and/or the accompanying adult(s);

B. COVID-19 Health and Safety Measures

We have enhanced our procedures in line with the UAE Ministry of Health and Prevention, and in accordance with World Health Organization approved international practices for COVID-19. The below measures will be implemented at Expo City Dubai to ensure the health and safety of all of our staff and visitors:

- ضمان الصحة والسلامة في جميع أنحاء مدينة إكسبو دبي، وتحديد المخاطر، وتطبيق الضوابط، والإبلاغ عن المخاطر إلى الجهات المسؤولة؛
- اتباع سياسات وإجراءات مدينة إكسبو دبي لضمان سلامة العمليات.
- إتمام التدريبات الضرورية المتعلقة بالسلامة والواجبات المحددة في متطلبات عملهم.
- الإبلاغ مباشرة عن الحوادث والمشاركة في التحقيق في الحوادث حسب الضرورة.

يضم كل معلم جذب مدرج في رحلات إكسبو المدرسية (مثل أجنحة تيرا وألف والرؤية وجناح المرأة) مقدمي إسعافات أولية ومراقبي حرائق ، مدربين على بروتوكولات الطوارئ والإخلاء.

كما يتواجد فريق من الممرضين و/أو المسعفين في الموقع إما داخل الأجنحة أو على مقربة منها.

لا تتحمل مدينة إكسبو دبي أي خسارة أو مطالبة وهي غير مسؤولة عن أية خسارة أو أضرار أو إصابات قد تنشأ بشكل مباشر أو غير مباشر عن الإجراءات أو الإهمال الذي يسببه الطالب (الطلاب) و/أو الشخص البالغ المرافق (البالغون المرافقون)؛

ب- تدابير الصحة والسلامة المتعلقة بكوفيد - 19

لقد عززنا إجراءاتنا بما يتماشى مع ما تحدده وزارة الصحة ووقاية المجتمع في دولة الإمارات العربية المتحدة، ووفقاً للممارسات الدولية المعتمدة من منظمة الصحة العالمية والمتعلقة بكوفيد - 19، سيتم تنفيذ الإجراءات التالية في مدينة إكسبو دبي لضمان صحة وسلامة جميع موظفينا وزوارنا:

<ul style="list-style-type: none"> • Mandatory pre-bookings for all school groups, including bookings for free tours due to limited capacity • Mandatory masks for all visitors as required by UAE government guidelines • Mandatory vaccination of all staff in visitor-interacting roles • Appropriate facilities and specialist staff available to manage emergencies and medical issues 	<ul style="list-style-type: none"> • الحجز المسبق الإلزامي لجميع المجموعات المدرسية، بما في ذلك حجوزات الجولات المجانية وذلك بسبب محدودية السعة. • الكمامات إلزامية لجميع الزوار بناء على المبادئ التوجيهية لحكومة دولة الإمارات العربية المتحدة • التطعيم إلزامي لجميع الموظفين في الأدوار التي تتضمن تفاعلاً مباشراً مع الزوار • توفّر مرافق مناسبة وموظفين متخصصين لإدارة حالات الطوارئ والقضايا الطبية
<p>C. School-Specific Health & Safety Measures</p> <p>School Operations at Expo City Dubai have been planned diligently to ensure safe and seamless journeys for school groups. Details of these operations are summarized below:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dedicated Bookings for Schools: <p>Expo City Dubai has established an attraction booking system which enables staggered arrival times to reduce crowding and optimize the flow of school groups depending on each pavilion's capacity.</p> <p>The booking system captures relevant information required for school visits (e.g. group size, People of Determination, lunch spaces to ensure all school groups are provided a safe journey). All school visits to Expo City Dubai must be pre-booked through an Expo School Programme representative directly.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Arrival and Departure of school buses have been carefully planned with dedicated bus-drop off, pick-up, and parking spaces for schools, ensuring safe and seamless operations. <p>Each journey to Expo City Dubai has a dedicated load zone (for drop-off and pick-up of school groups). We will provide each school with directions to their drop-off location prior to the</p>	<p>ت- تدابير الصحة والسلامة الخاصة بالمدرسة</p> <p>تم التخطيط للعمليات المدرسية في مدينة إكسبو دبي باهتمام كبير، لضمان رحلات آمنة وسلسة للمجموعات المدرسية. وفيما يلي ملخص هذه العمليات:</p> <ul style="list-style-type: none"> • حجوزات مخصصة للمدارس: <p>أنشأت مدينة إكسبو دبي نظاماً لحجز الرحلات إلى معالم الجذب بحيث يسمح بتوفير أوقات وصول مدروسة للحدّ من الازدحام وتحسين تدفق المجموعات المدرسية اعتماداً على سعة كل جناح.</p> <p>يجمع نظام الحجز المعلومات المطلوبة للزيارات المدرسية (مثل حجم المجموعة وعدد أصحاب الهمم وأماكن الغداء، لضمان توفير رحلات آمنة لجميع المجموعات المدرسية).</p> <p>يجب حجز جميع الزيارات المدرسية إلى مدينة إكسبو دبي مسبقاً ومباشرةً من خلال ممثل لبرنامج إكسبو للمدارس.</p> <ul style="list-style-type: none"> • تم تخطيط وصول ومغادرة الحافلات المدرسية بعناية مع وجود أماكن مخصصة لإنزال الحافلات والالتقاء بالمجموعات المدرسية مع مواقف سيارات مخصصة للمدارس، مما يضمن عمليات آمنة وسلسة. <p>لكل رحلة إلى مدينة إكسبو دبي منطقة مخصصة للتحميل (لإنزال وتحميل المجموعات المدرسية). سنزوّد كل مدرسة بالتوجيهات لموقع الإنزال قبل الوصول لضمان وصول آمن وفعال. بالنسبة إلى عمليات إنزال الطلاب، سيكون للحافلات المدرسية منطقة</p>

arrival to ensure a safe and efficient arrival. For drop-offs, school buses will have a dedicated area close to their booked attraction's entrance to ensure the group walks an average of 5 minutes only.

During warmer weather, school groups will be shuttled to the entrances of the attractions in trains and/or buggies. A similar process will be followed at the end of the school visit, for the pick-up of the school groups. Fifteen minutes prior to pick-up, the teachers accompanying the school group must call their bus driver, informing them that they are ready to depart.

- Security is a key priority within Expo City Dubai. Any security issues relating to visitors will be handed over to Expo City Security and/or to Dubai Police where required.

- Expo Security Team and Dubai Police will be present across the Expo City Dubai site to handle any security issues that may arise, ensuring the safety of staff and visitors and managing lost and found visitors and items.

- Public Photography policy: In accordance with the safeguarding of children, please note that Expo City Dubai is a public place, and while we take all necessary measures to stop any general visitors from taking photographs of children visiting as part of a school trip, the responsibility remains with the school staff accompanying the school group; Expo City Media staff may approach the school group seeking to take pictures but they will identify themselves and seek approval from the group's accompanying adults prior to taking any pictures and/or footage.

- Identification Items will be provided for all students within a school group to ensure their safety. The color-coded identification items will be used to identify the exact drop-off location where each school bus would have parked for their particular journey. In the event that a student gets

مخصّصة لذلك بالقرب من مدخل معلم الجذب المحجوز لضمان عدم سير المجموعة لأكثر من 5 دقائق بالمتوسط.

خلال أيام الطقس الدافئ ، سيتم نقل المجموعات المدرسية إلى مداخل معالم الجذب عبر القطارات و/ أو العربات. كما سيتم ذلك أيضاً في نهاية الزيارة المدرسية، لإلتقاط المجموعة المدرسية . يجب على المعلمين المرافقين للمجموعة المدرسية الإتصال بسائقي الحافلات، قبل خمسة عشر دقيقة من وقت الإلتقاط ، لإبلاغهم بالاستعداد للمغادرة.

- الأمن هو أولوية رئيسية داخل مدينة إكسبو دبي. وسيتم إحالة أية مسائل أمنية تتعلق بالزوار إلى فريق مدينة إكسبو دبي الأمني و/ أو إلى شرطة دبي عند الحاجة.

- سيكون فريق مدينة إكسبو دبي الأمني وشرطة دبي حاضرين في مدينة إكسبو دبي بشكل دائم للتعامل مع أي مشاكل أمنية قد تنشأ، وضمان سلامة الموظفين والزوار والتعامل مع حالات ضياع الزوار، المفقودات والعثور على ما فقد.

- سياسة التصوير العام: بهدف حماية الأطفال، يرجى أخذ العلم بأن مدينة إكسبو دبي هي مكان عام، وفي الوقت الذي نتخذ فيه جميع التدابير اللازمة لمنع أي زائر من التقاط صور لأطفال يزورون الموقع كجزء من رحلة مدرسية، تبقى المسؤولية على عاتق موظفي المدرسة المرافقين للمجموعة المدرسية؛ قد يتواصل الموظفون الإعلاميين التابعون لمدينة إكسبو دبي مع المجموعات المدرسية لالتقاط بعض الصور، لكنهم بالطبع سيعرفون عن أنفسهم ويسعون للحصول على موافقة من البالغين المرافقين للمجموعة قبل التقاط أي صور و/ أو فيديوهات.

- سيتم توفير وسائل تعريفية لجميع الطلاب ضمن المجموعة المدرسية لضمان سلامتهم. بـسـيـصـار لـاسـتـخـدام عـنـاصـر التعريف الملونة لتحديد موقع الإنزال الدقيق الذي تكون كل حافلة مدرسية قد ركنت في انتظار رحلتها المحددة. في حال ضياع أحد الطلاب، ستكون وسيلة التعريف بمثابة أداة مساعدة بصرية لجمع شمل الطالب بمجموعته المدرسية في أسرع وقت ممكن.

lost, the item will serve as a visual aid to reunite the student with their school group as quickly as possible.

- Inside the attractions: Our hosts and explainers are available at key points throughout the journey. These staff members are fully trained and equipped to deliver the school journeys safely and seamlessly. Training modules cover safeguarding, health and safety training, site and exhibition knowledge, and incident management.

- Lunch spaces will be provided to school groups within the attractions they are visiting. During pleasant weather, school groups are welcome to enjoy their lunch outdoors.

- All attractions are inspected daily by Expo operations teams to ensure that any hazards are eliminated or controlled prior to welcoming visitors.

- Group Sizes are allowed to be between 15 to 30 students, with a minimum of 2 accompanying adults, as per the group ratios below.

Grades/Years	Ratio (Accompanying Adult: Student)
Nursery – KG / Year 1	1:5
Grade 1 – Grade 7 / Year 2 – Year 8	1:10
Grade 8 – Grade 12 / Year 9 – Year 13	1:15

Any additional students will require additional tickets, which must be booked in advance to ensure space availability. Any additional adults not within the ratio allowance, will be charged an additional fee.

D. Accessibility

Accessibility has been enhanced across the Expo City Dubai site to ensure full access to People of Determination (PoD). More information about accessibility within specific attractions is available upon request.

- داخل مناطق الجذب: يتواجد المضيفون والمرشدون في النقاط الرئيسية طوال الرحلة. هؤلاء الموظفين مدربين ومجهزون بشكل كامل لاستقبال ومساعدة الرحلات المدرسية بكل أمن وسلامة. ويغطي التدريب الذي حصلوا عليه؛ الحماية، وتدريبات الصحة والسلامة، والمعرفة بالموقع والمعارض، والتعامل مع الحوادث.

- سيتم توفير أماكن لتناول الغداء للمجموعات المدرسية داخل مناطق الجذب التي يزورونها. وعندما يكون الطقس لطيفاً ، نرحب بالمجموعات المدرسية للاستمتاع بوجبة الغداء في الهواء الطلق.

- يتم فحص جميع مناطق الجذب يومياً من قبل فرق عمليات إكسبو للتأكد من عدم وجود أية مخاطر، أو جرى السيطرة عليها قبل الترحيب بالزوار.

- يجب أن يكون حجم المجموعة المدرسية ما بين 15 إلى 30 طالباً، يرافقها بحدّ أدنى 2 من المرافقين البالغين، وفقاً للنسب التالية.

الصف/ السنة المعدل (عدد المرافقين البالغين: عدد الطلاب)
1:5 الحضانة - السنة الأولى
1:10 الصف الأول - الصف السابع/ العام الثاني - العام الثامن
1:15 الصف الثامن - الصف الثاني عشر/ العم التاسع - العام الثالث عشر

سيطلب وجود أي طلاب إضافيين الحصول على تذاكر إضافية، ويجب حجزها مسبقاً لضمان توفر المساحة. كما سيتم فرض رسوم إضافية على أي بالغين إضافيين ليسوا ضمن المعدل المسموح به.

ث- إمكانية الوصول

تم تطوير تعزيز إمكانية الوصول إلى مواقع مدينة إكسبو دبي لضمان وصول أصحاب الهمم بشكل كامل (أصحاب الهمم). كما تتوفر داخل مناطق جذب محددة، وعند الطلب، المزيد من المعلومات حول إمكانية الوصول.

PART 2

Roles and Responsibility of the School and Accompanying Adults

The School shall be held liable for all students with medical history that require special attention and shall be responsible and liable for any complications arising out of or in connection with any medical complications during the trip including but not limited to allergic reactions.

The School shall ensure that the students arrive safely, are returned safely and/or are handed over to the students' parent/guardian at School. Expo City Dubai shall be held harmless from any liability, losses, damages, injuries, claims, demands, lawsuits, expenses and any other liability of any kind, incurred upon the School or the students, whether directly or indirectly arising out of, or in connection with the transportation, pick-up and drop-off of the students.

An Accompanying Adult is the school representative that arrives to Expo City Dubai with the school group and who is responsible for supervising them and ensuring they stay together at all times. The accompanying adult can be any individual(s) that the school assigns to accompany the school group during the trip to the Expo site.

It is mandatory for each school group to be accompanied by at least two Accompanying Adults, regardless of the number of students. This is to ensure that there are sufficient accompanying adults who can carry the responsibility of the school's health and safety at Expo City Dubai.

Each adult is responsible and accountable for their own school group's health and safety at Expo City Dubai; In order to avoid walking long distances and to ensure the comfort of students, it is recommended that school groups remain within the area booked for that particular visit. The City has a large footprint and tour guides will not be available to escort groups around the City.

الجزء 2

واجبات ومسؤوليات المدرسة والبالغين المرافقين

تتحمل المدرسة مسؤولية جميع الطلاب الذين لديهم تاريخ طبي يتطلب عناية خاصة كما تكون مسؤولة عن أي مضاعفات قد تنتج عن أو من أي حالة طبية أثناء الرحلة بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، ردود الفعل التحسسية.

يجب على المدرسة التأكد من وصول الطلاب بأمان، وإعادتهم بأمان و/ أو تسليمهم إلى ولي أمرهم/ الوصي على الطلاب في المدرسة. لن تتحمل مدينة إكسبو دبي أي مسؤولية أو خسائر أو أضرار أو إصابات أو مطالبات أو مطالب أو دعاوى قضائية أو نفقات وأي مسؤوليات أخرى من أي نوع قد تتكبدها المدرسة أو الطلاب، سواء كانت ناتجة مباشرة أو غير مباشرة أو متعلقة بعمليات النقل والتحميل وتوصيل الطلاب.

البالغ المرافق هو ممثل المدرسة الذي يصل إلى مدينة إكسبو دبي مع المجموعة المدرسية وهو المسؤول عن الإشراف على الطلاب وضمان بقائهم معاً في جميع الأوقات. يمكن أن يكون الشخص البالغ المرافق أي فرد (أفراد) تعينه المدرسة لمرافقة المجموعة المدرسية أثناء الرحلة إلى موقع إكسبو.

من الضروري أن تكون كل مجموعة مدرسية برفقة شخصين بالغين على الأقل، بغض النظر عن عدد الطلاب. وهذا الأمر حتمي لضمان وجود عدد كافٍ من البالغين المرافقين الذين يمكنهم تحمل مسؤولية صحة الرحلة المدرسية وسلامتها في مدينة إكسبو دبي.

يعتبر كل شخص بالغ مسؤولاً وخاضعاً للمساءلة عن صحة وسلامة المجموعة المدرسية التي يرافقها في مدينة إكسبو دبي لتجنب المشي لمسافات طويلة ولضمان راحة الطلاب، يوصى بأن تبقى المجموعات المدرسية ضمن المنطقة المحجوزة لتلك الزيارة المحددة. إن مساحة مدينة إكسبو دبي كبيرة ولن يتوفر المرشدون لمرافقة المجموعات المدرسية في جميع أنحاء المدينة.

The role of the accompanying adult is key in ensuring the health and safety of the school group. Each accompanying adult is required to:

- Stay with their school group at all times.
- Where applicable, take the contact information (including mobile phone numbers) of students beforehand, so they can contact them in case of any lost student or staff incidents.
- Ensure that students are wearing their school id cards (where applicable).
- Ensure that students have the contact information of their parents and/or teachers, in case they get lost within the City.
- Ensure that when students visit the restroom, they are accompanied by an adult and ensure that they return to the group safely. Expo City staff are not allowed, under any circumstances, to accompany students to the restrooms at Expo City Dubai.
- Complete multiple headcounts across the journey to ensure the school group stays together and no student is separated from their group.
- Ensure that visitors do not bring restricted or prohibited items to the site, as outlined in Expo City Dubai's terms and conditions
- Ensure the group remains together for the entire duration of the journey and does not enter restricted or unauthorized areas.
- Instruct the school group to follow instructions and signs that are posted across the attractions at all times.
- Ensure that students do not climb over barriers, fences or temporary structures.
- Check the school bus when they are dropped off at Expo City Dubai to ensure no school students are left behind on the bus.

إن الدور الأساسي للشخص البالغ المرافق هو ضمان صحة وسلامة المجموعة المدرسية. يُطلب من كل شخص بالغ مرافق ما يلي:

- البقاء مع المجموعة المدرسية في جميع الأوقات.
- الاحتفاظ بمعلومات الاتصال (بما في ذلك أرقام الهواتف المتحركة) الخاصة بالطلاب مسبقاً، عند الحاجة، حتى يتمكنوا من الاتصال بهم في حالة ضياع أي طالب أو حصول حادث للموظفين.
- التأكد من أن الطلاب يرتدون بطاقات التعريف المدرسية (عند الإقتضاء).
- التأكد من أن الطلاب يمتلكون معلومات الاتصال الخاصة بأولياء أمورهم و/ أو المعلمين، للتواصل معهم في حالة ضياعهم داخل المدينة.
- التأكد من مرافقة شخص بالغ للطلاب عند التوجه إلى دورات المياه، والتأكد من عودتهم إلى المجموعة بأمان. لا يُسمح لموظفي مدينة إكسبو، تحت أي ظرف من الظروف، بمرافقة الطلاب إلى دورات المياه في مدينة إكسبو دبي.
- إجراء عد يدوي للطلاب عدة مرّات خلال الرحلة لضمان بقاء المجموعة المدرسية معاً وعدم ضياع أي طالب عن المجموعة.
- التأكد من عدم إحضار الزوار للمواد المحظورة أو الممنوعة إلى الموقع، كما هو مبين في شروط وأحكام مدينة إكسبو دبي.
- التأكد من بقاء المجموعة معاً طوال مدة الرحلة وعدم دخولها إلى مناطق محظورة أو غير مصرح بها.
- إرشاد المجموعة المدرسية لاتباع التعليمات واللوحات الإرشادية الموجودة عبر مناطق الجذب في جميع الأوقات.
- التأكد من أن الطلاب لا يتسلقون الحواجز أو الأسوار أو الهياكل المؤقتة.
- التحقق من الحافلة المدرسية عند إنزال الطلاب في مدينة إكسبو دبي للتأكد من عدم بقاء طلاب المدرسة داخل الحافلة.

<ul style="list-style-type: none">• Ensure that school groups use designated pathways or routes near parking areas.• Ensure that school groups remain seated while the bus is in motion. The school group should not disembark the bus until directed by Expo City Dubai's on-ground staff.• Ensure that any food consumed by students while at the Expo City Dubai site is free from allergens.	<ul style="list-style-type: none">• التأكيد من أن المجموعات المدرسية تستخدم مسارات أو طرقاً معينة بالقرب من المواقف.• التأكيد من بقاء المجموعات المدرسية جالسة أثناء تحرك الحافلة. لا ينبغي للمجموعة المدرسية النزول من الحافلة إلا بتوجيه من طاقم العمل في مدينة إكسبو دبي.• التأكيد من خلو أي طعام يستهلكه الطلاب أثناء تواجدهم في موقع مدينة إكسبو دبي من المواد المسببة للحساسية.
--	---